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erbjuda de ungdomar som haft feriearbete under sommaren att även 

arbeta under höstlovsveckan. Dessa ungdomar är väl förtrogna med 

arbetet på kyrkogårdarna och behöver således inte samma handledning 

som den som inte arbetat tidigare.  

Vi avser att återkomma i denna fråga i samband med 

verksamhetsprogrammet för 2014”. 

 

§ 10 Förslag till färdplan för ett fossilbränslefritt 

Stockholm 2050, svar på remiss 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämnden beslutar att 

 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remiss 

”Förslag till färdplan för ett fossilbränslefritt 

Stockholm 2050” 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 

2013-09-12, Dnr 07-909-2013. Kommunfullmäktiges beslut 

om en stad fritt från fossilbränsle bygger på ett resonemang 

om att staden skall fortsätta att minska utsläppen av 

växthusgaser i samma takt som skett mellan åren 1990-2005. 

Med stadens nuvarande beräkningsmetod och om en linjär 

minskning av växthusgasutsläppen fortsätter skulle staden 

kunna bli fri från fossila bränslen runt 2045, eller senast 2050. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog att nämnden beslutar 

 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remiss 

”Förslag till färdplan för ett fossilbränslefritt Stockholm 

2050”. 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

§ 11 Förvaltningschefens information 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

Nämnden beslutar att 

 

1. godkänna informationen.  
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 Mats Larsson informerade om riksdagens beslut om en 

gemensam begravningsavgift från år 2016 med 

tillämpning från 2017 för de kyrkliga huvudmännen. En 

särskild utredare har fått i uppdrag att se över hur även de 

kommunala begravningshuvudmännen kan införlivas i 

detta system. Dialog har förts med stadsledningskontorets 

ledning som beslutat att juridiska avdelningen företräder 

staden i utredningen. Utredningen förväntas vara klar till 

årsskiftet. 

 Uppföljning av ekonomin i projektet Nya krematoriet på 

Skogskyrkogården visar att kostnaderna ligger inom 

anvisad budgetram. 

 Christer Knutås visade bildspel om nya krematoriet på 

Skogskyrkogården. 

 

§ 12 Övriga frågor 

 

Kyrkogårdsnämnden beslutar att 

 

Kyrkogårdsnämnden beslutar att 

 

1. godkänna informationen. 

 

Naémi Karlsson (M) informerade nämnden om nordiska 

kongressen i Norge, vilken hon var väldigt nöjd med. Bo 

Johnsson (S) deltog också vid konferensen och gav nämnden 

kompletterade information. 

 

 

 


